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Opening 

Vaststellen agenda 

Presentaties/toelichting ter informatie 

Uit te brengen adviezen aan B&W 

Regionaal advies Regiovisie jeugdhulp Haaglanden en de hervormingsagenda jeugd met Samira el 

Fadili 

De gemeenten zijn druk bezig met het vaststellen van de inkoopstrategie en maken graag gebruik 

van de verschillende ASD’s. Samira licht toe dat de hervormingsagenda landelijk is vastgesteld en dat 

gemeenten daarmee aan de slag moeten. Het H10 ASD voorzittersoverleg is de eerste voordeur om 

mee te denken met de inkoopstrategie. Op 11 december heeft Samira deelgenomen aan dit overleg. 

Van de ASD Rijswijk kon helaas niemand dit overleg bijwonen. De ASD’s wilden regionaal advies 

uitbrengen. Dat is inmiddels gedaan. In de regio zijn de gemeenten blij met het advies. De 

vervolgbijeenkomst binnen H10 ASD voorzittersoverleg was op 26 maart, daar is een toelichting 

gegeven over waar we op dit moment staan. Hier werd positief op gereageerd. Nu moeten de 

gemeenteraden in juni een besluit nemen. Samira wil het advies vanuit de ASD Rijswijk meenemen in 

het raadsvoorstel en daarbij een reactie voegen hoe de punten worden meenemen. Komende vrijdag 

ontvangt ze graag het advies. Dit onderwerp is nu procesmatig behandeld in deze vergadering, straks 

komt de inhoudelijke behandeling aan bod.  

Mededelingen 

De voorzitter meldt dat er vier adviesorganen zijn in Rijswijk: de adviesraad energietransitie, de 

commissie kunstruimte, de adviescommissie Ruimtelijke kwaliteit en de ASD. De voorzitters 

ontmoeten elkaar viermaal per jaar.  

De datum voor de heidag wordt vastgesteld op 10 mei 2025. 

De benoemingsbrieven voor de nieuwe leden komen eraan. Een VOG is nodig.  

Digitale werkomgeving: er is een mogelijkheid om iBabs te gebruiken voor de ASD. Momenteel wordt 

uitgezocht of het budget toereikend is.   

Vlak voor de vergadering heeft de ASD een jaarplan ontvangen. Deze wordt inhoudelijk op de heidag 

behandeld. De ASD ontvangt bijna geen input vanuit de gemeente, terwijl dat bij andere gemeenten 

wel gebeurt. De contactambtenaar zoekt uit waarom. Zij geeft aan dat de jaarplanning regelmatig 

besproken wordt met de teamleiders.  



Overige bespreekonderwerpen 

Besluitenlijst ASD d.d. 5 maart 2025 

In een gemeenteraadsvergadering werd gezegd dat de ASD er is voor beleid en de leden van de 

inwonersraad armoede mochten meepraten als deskundigen. De voorzitter neemt contact op met de 

wethouder dat dit toegelicht zou moeten worden, want dit beeld klopt niet. Aan de 

contactambtenaar is gevraagd om uit te blijven leggen wat de ASD doet.  

Het verslag wordt goedgekeurd. 

Antwoorden m.b.t. uitvoeringsprogramma Preventie met gezag Rijswijk  

Bij het eerste antwoord staat geen termijn. Over stichting Epic Youth kon niets gevonden worden in 

relatie tot veiligheid. Het antwoord lijkt wat nietszeggend. Uit het tweede antwoord wordt duidelijk 

dat er niet gestart wordt met buurtvaders en -moeders, dit vindt de ASD een gemiste kans. M.b.t. de 

jongerenparticipatie is de vorm nog niet vastgesteld terwijl het in projectplannen wel wordt 

genoemd. De ASD hoort t.z.t. graag de uitwerking van de jongerenparticipatie. De contactambtenaar 

wordt in zijn algemeenheid een vraag gesteld over jongerenparticipatie. Er wordt ook een vraag 

gesteld over wat een externe partij doet in dit proces. Lauren maakt een tekst.  

Terugkoppeling bijeenkomst Samen bouwen aan een Volkshuisvestingsprogramma voor Rijswijk – 

denkt u met ons mee?  

Drie leden hebben de bijeenkomst bijgewoond. Het was een interessante middag, de leden zijn 

benieuwd wat er met de input gaat gebeuren. De woonvisie loopt af en wordt niet vernieuwd, maar 

wordt volkshuisvestelijk beleid. De gemeente is voornemens om flink te snijden in welzijnswerk, 

terwijl de trend is om hier meer te investeren in het kader van preventie. Door de stakeholders 

werden veel dingen genoemd die geld gaan kosten voor Rijswijk. Er is twijfel of dit voldoende is voor 

volkshuisvestelijk beleid. De vraag is ook hoe dit gekoppeld is aan de Woonzorgvisie. De deelnemers 

ontvangen de presentaties en wellicht ook een verslag van wat er is opgehaald en wat ermee gedaan 

wordt. De ASD doet er voor dit moment niets mee, maar dit komt wel van pas in de discussie 

Woonzorgvisie.  

Voorzittersoverleg H10 

Stukken m.b.t. Gezamenlijk gedeeld Advies Regiovisie jeugdhulp Haaglanden en de 

Hervormingsagenda Jeugd (deels besproken bij ‘uit te brengen adviezen aan B&W) en H10-

Vergadering 26 maart 2025 (terugkoppeling van de voorzitter) 

De vergadering was wat rommelig. Er waren 2 onderwerpen, namelijk de Woonzorgvisie (onduidelijk 

is hoe Rijswijk hiermee omgaat) en Inkoop jeugd. Het onderwerp Inkoop jeugd kwam in de 

verdrukking door tijdgebrek vanwege technische problemen. Vanuit het H10-overleg is een advies 

uitgebracht. De Hervormingsagenda Jeugd -landelijk- is een apart onderwerp (regiovisie jeugdhulp 

haaglanden). De inkoopstrategie gaat meer over hoe gaan we het doen. Er ontstaat verwarring over 

waar de ASD Rijswijk advies op moet geven. De voorzitter neemt contact op met de 

beleidsambtenaar.  

Ingekomen stukken 

Mail m.b.t. advies ASD armoedevrij Rijswijk 



De ASD vindt het een vreemd proces en bespreekt dit op de heidag. De voorzitter neemt het ook 

mee in een gesprek met de wethouder.  

Mijlpalen 2025 Rijswijk samen dichtbij 

Ter kennisneming aangenomen.  

Stukken m.b.t. Samen werken aan een zeker bestaan 2025-2026 

N.a.v. het advies van de ASD zijn een aantal wijzigingen aangebracht in de uitvoeringsagenda. De ASD 

blijft scherp op de uitvoeringsagenda en komt hier in 2026 op terug bij de contactambtenaar (met 

potlood opnemen in jaarplanning).  

Stukken m.b.t. Regiodeal Den Haag en Rijswijk 

De jongerenparticipatie heeft de aandacht van de ASD. Wendy vraagt de beleidsambtenaar waarom 

de gelden niet zijn toegekend.  

Verzonden stukken 

Advies ASD uitvoeringsagenda Samen werken aan een beter bestaand 2025-2026  

Brief vragen ASD Een gemeenschap, een stad: samen bouwen we Rijswijk: hier is nog geen antwoord 

op gekomen maar de brief is pas onlangs verstuurd. De voorzitter zoekt uit of hij Thomas aan Delft 

kan koppelen.  

Mail met vragen ASD over processen: er is nog geen antwoord, Wendy stuurt weer een rappel. Als de 

‘paraplu sociaal domein’ niet meer bestaat, moet het ook uit de stukken.  

Rondvraag 

Hanny deelt interessante cijfers. De arbeidsparticipatie in Rijswijk is zorgelijk en de vraag is of dit een 

weerslag heeft op het sociaal domein. Eventueel kunnen vraagstellingen worden voorbereid.  

De vergadering wordt gesloten om 20:00 uur 

 


